
Ingediende raadsvragen tbv vragenuur 16 april 
 
OPHaarlem: 
 
Hoeveel aanvragen voor steun zijn er door ZZPers in Haarlem inmiddels ingediend?  
Hoeveel Haarlemmers hebben t/m 15 april een uitkering op hun bankrekening overgemaakt 
gekregen?  
 
SP 
1) Huishoudelijke Ondersteuning: 
Zijn er cliënten die geen HO meer ontvangen, bijvoorbeeld omdat zij niezen of andere 
ziekteverschijnselen vertonen of omdat de HO een tekort heeft aan personeel? Hoe wordt er voor 
gezorgd dat deze cliënten toch nog de noodzakelijke ondersteuning ontvangen?  
 
HvH 
 
De aanstaande kadernota zou mede in het kader staan van 'herijking'. Met de huidige crisis is hier 
meer reden voor dan ooit. 
Bovendien zou de gehele Raad bij deze herijking betrokken worden. Hoe denkt het College aan deze 
herijking invulling te gaan geven?  
 
CDA 
Maakt de gemeente gebruik van de relatief lage verkeersdrukte om nu ingrijpend onderhoud uit te 
voeren, teneinde toekomstige verkeersoverlast/fileoverlast te beperken? 
 
Trots Hlm 
 
vraag 1 Hoe staat het met de beesten en verzorgers kinderboerderijen in Haarlem. 
 
vraag 2 Kunt U ons informeren over ziektes bij ambulance 
en brandweer medewerkers 
 
vraag 3 Wilt U ons een overzicht geven van faillissementen van  
winkels en bedrijven in Haarlem 
 
vraag 4 Is de burgemeester en wethouders bereidt.. een sociaal vangnet 
in het leven te roepen 
 
JH 
-Heeft het college inmiddels contact gehad met de Provincie over lijn 14 die niet meer naar 
Spaarndam doorrijdt. Zo ja, wat is het resultaat daarvan? 
 
-Het schijnt dat door de sluiting van seksinrichtingen en hotels, er nu meer in de openbare ruimte 
gedreuteld wordt (al dan niet tegen betaling). Waarna men de gebruikte middelen onbeheerd 
achterlaat. 
-Klopt deze constatering? Zo ja, onderneemt de politie actie hiertegen? En wat kunnen burgers doen 
die deze 'handelingen' constateren? 
 
-Door de coronamaatregelen worden er minder spullen aan huis opgehaald en zijn er minder 
kringloopwinkels waar men spullen kan inleveren, terwijl door het thuisblijven er flink wordt 
opgeruimd, hetgeen leidt tot meer aanbod van spullen die nog goed bruikbaar zijn.  



Is het mogelijk een kringloopwinkel-achtig iets in te richten op het milieuplein zodat bruikbare 
spullen niet weggegooid worden en aan een tweede leven kunnen beginnen bij bijvoorbeeld mensen 
die het niet breed hebben? 
 
CU 
1. in het haarlems dagblad staat vandaag een artikel over een kapper die niet in aanmerking komt 
voor de togs regeling omdat zijn woning gebruik maakt van dezelfde entree als de kapperszaak. is het 
college bereid deze kwestie onder de aandacht te brengen in politiek den haag en zijn er mogelijk 
lokaal oplossingen voor dit soort gevallen die tussen wal en schip vallen? 
 
2. heeft het college al reactie van connexxion op de vraag of lijn 14 weer kan gaan rijden naar 
Spaarndam?  
 
3. Kan de raad vanaf nu regelmatig een monitor krijgen van de ontwikkeling in aantal aanvragen voor 
de verschillende regelingen en de afhandeling daarvan (dus hoeveel toegewezen, afgewezen en 
afhandeltermijnen) beetje vergelijkbaar met de WMO-monitor het afgelopen jaar?  
 
4. In vervolg op vraag 1: Heeft het college al beeld of er andere groepen in Haarlem zijn die buiten de 
boot vallen bij de verschillende regelingen? 
 
5. In de noodverordening staat dat groepen van 3 of meer personen die geen anderhalve meter 
afstand houden een boete kunnen krijgen. Nu staat echter vandaag in de krant dat de 
veiligheidsregio hieronder ook verstaat erehagen voor overledenen. Is de burgemeester het met ons 
eens dat een eerbetoon moet kunnen mits maar de 1,5 meter afstand wordt gerespecteerd en dat 
de noodverordening dit ook niet verbied? Ook de RIVM zegt op zijn site niets over erehagen. Is de 
burgemeester daarom bereid de communicatie van vandaag in de krant via een bericht op de 
website van Haarlem te corrigeren en daarin te communiceren dat erehagen wel mogen mits 
mensen maar de 1,5 meter respecteren ook voorafgaand en aansluitend van het passeren van de 
rouwwagens. 
 


